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Verslag Masterscommissie d.d.31/10/2023. 
Koning Boudewijnstadion, Marathonlaan Brussel. 
Begin om 19u30. 
 
Aanwezig: Erna Ots, Patrick Baeke, Walter Van Boven, Sam Michels en Walter Van Boven. 
Verontschuldigd: Yves Herregodts en Bart Spruijt (VAL). 
Afwezig: Els De Ridder. 
 
 
Het verslag van vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 
Pescara 2023 EK Masters: 
------------------------------- 
Patrick neemt het woord en dankt Karin voor de excellente samenwerking aldaar. Zij 
waren de dienstdoende teamleaders voor dit kampioenschap. Onze taak was 
allerminst gemakkelijk daar er iedere dag iets moest gedaan worden qua organisatie 
naar onze landgenoten toe. En ook de dagelijkse vergaderingen niet te vergeten. 
Het waren soms chaotische toestanden waar we de handen vol hadden, uurschema’s 
die gewijzigd waren, uitvallen van de verlichting op Francavilla waardoor de 
wedstrijden opschoven tot in de late uren, geen kooi geplaatst voor het 
gewichtwerpen (eveneens Francavilla) en dat voor 3 dagen, dan alsnog afgekeurd 
wegens de veiligheid en uiteindelijk de 4e dag alles weer normaal ….. 
Een diskwalificatie van een atlete die niet meer kon worden rechtgezet eveneens, 
de shuttlebussen die te laat of helemaal niet kwamen ….. 
Een derde teamleader die niet voldeed aan de verwachtingen was ook ons deel. In 
de toekomst zullen we geen beroep meer doen op deze persoon. 
Ook hadden we zelfs geen infobord! Toen we na 3 dagen uiteindelijk een plek 
gekregen had Patricia Van Delsen (bordverantwoordelijke) alles opgehangen en de 
volgende dag was alles eraf gescheurd door de poetsdiensten (niet allen bij ons maar 
ook van de andere landen). 
Wij maken ook van de gelegenheid gebruik om Patricia te bedanken voor haar puike 
werk. 
 
Patrick heeft een verslag opgemaakt dat naar de KBAB zal worden gestuurd. 
 
De ganse VAL-Masterscommissie ondersteund door Michel Vandenhende (LBFA) dankt 
via deze weg de teamleaders voor hun puik werk. 
 
We zijn van plan om een debriefing te doen met zoveel als mogelijk atleten welke 
hebben deelgenomen in Pescara. Patrick gaat de nodige uitnodigingen daarvoor 
versturen via social media. De teamleaders gaan een uiteenzetting geven waarna het 
vragenuur en de bevindingen van de atleten worden besproken. Op onze beurt 
wensen wij onze landgenoten te bedanken voor hun vertrouwen in onze taak. 
Deze bijeenkomst willen we doen op donderdag 7 december om 19 uur in Brussel. 
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Iedereen kan zich inschrijven via masters@atletiek.be en dit ten laatste op 24 
november zodanig dat we ons kunnen schikken aldaar. 
 
Wij hadden dus 3 teamleaders langs Vlaamse kant (waarvan 1 als stage). Via de LBFA 
was er geen kandidaat (deadline overschreden?). De stage van de 3e teamleader 
voldeed niet en zal in de toekomst niet meer weerhouden worden. 
 
 
Interland NL-B-F-D: 
----------------------- 
Patrick had al eerder verkennende gesprekken op het voorbije kampioenschap in 
Polen en dit werd positief onthaald door deze landen. Het staat voorlopig in zijn 
kinderschoenen maar we werken eraan. Echter is er enkel de mogelijkheid om dit 
onder Vlaamse bevoegdheid te laten doorgaan (VAL-Belgie). Er worden verkennende 
gesprekken gevoerd met de VAL en met de organisator (NL – Den Haag) om alle 
mogelijke pistes te onderzoeken. 
 
KVV en BK Masters Hamerslingeren Merksem: 
------------------------------------------------------- 
Gelezen in het verslag van de beleidscommissie dat de mogelijkheid wordt 
voorgesteld om het aantal atleten te beperken. 
De Masterscommissie adviseerde dat bij Masterskampioenschappen iedereen mag 
deelnemen. 
 
 
BK Masters Sint-Niklaas: 
----------------------------- 
Karin verklaart dat na het lezen van een verslag van de beleidscommissie competitie 
ze geen opmerkingen hadden. Echter, op ons verslag van 10 juli 2023 is er de 
opmerking gemaakt dat het medisch onverantwoord was om lange afstandsnummers 
niet te laten doorgaan in de late namiddag maar wel zo vroeg als mogelijk. Wij 
hadden dit advies reeds eerder doorgegeven daar die dagen het heel warm was. Wij 
wachten op antwoord hierover. 
 
Allerlei: 
---------- 
Walter neemt contact op met de RVB om eens samen te mogen zitten met de 
jurycommissie om enkele reglementen te bespreken voor Masters. Hij zal eerstdaags 
toestemming daarvoor vragen. 
 
De beslissing is gevallen voor de taak van teamleader in Torun 2024; Patrick zal deze 
taak terug op zich nemen. Patricia Van Delsen zal opnieuw gevraagd worden om het 
informatiebord te verzorgen. 
 
TO DO: bevindingen van de Masterscommissie naar de beleidscommissies doorgeven, 
in dit geval dus de langeafstandsnummers vanaf 1500m tot 500m laten doorgaan in 
de voormiddag. 
 
Beleidscommissie melden dat alle Masters mogen deelnemen en dat er geen 
beperking kan worden opgelegd worden en dat het opgesteld was door de VAL en 
niet door de organiserende club. 
 
 

mailto:masters@atletiek.be
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De vergadering neemt een einde om 22u45. 


